
Enkel fråga till barn och ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim

Alla som arbetar i förskolan vet att en av de viktigaste, troligen den allra viktigaste, faktorn
för en kvalitativ bra förskola är barngruppernas storlek. Antalet barn per grupp avgör hur väl
varje barns behov kan tillgodoses. Skolverket har därför tagit fram riktmärken för storleken
på barngrupperna. Om barnens ålder är mellan ett och tre år är riktmärket sex till tolv barn,
om barnen är fyra till fem år är riktmärket nio till 15 barn.

I en rapport från Lärarförbundet (27/10 2022) kan vi läsa att sju av tio barngrupper är större
än rekommenderat i Alingsås. 68 procent av de åldersindelade barngrupperna större än de
bör vara, vilket är betydligt högre än rikssnittet (48 procent).

Andelen barngrupper som är för stora har också ökat de senaste åren i Alingsås kommun.
När Lärarförbundet senast gjorde motsvarande kartläggning, år 2019, var 36 procent
barngrupperna större än rekommenderat. År 2021 var alltså motsvarande siffra 68 procent.

Stora barngrupper bidrar till ökad stress bland både barn och personal och försämrar
möjligheterna till en god pedagogisk undervisning. Min fråga till barn och
ungdomsnämndens ordförande är därför:

- Kommer barn och ungdomsnämnden att sätta upp ett politiskt kvalitativt mål för hur
mycket barngruppernas storlek ska minska under mandatperioden?
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